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JUDETUL ARGES
CONSILruL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi29,05,2023 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei ordinare de lucru.

$edinla incepe la ora 1600 , participd 10 consilieri din 12infuncfie .Lipsesc d
nii consilieri , Fr5{i16 Gheorghe qi Pislaru Dragog Nicolae. La qedin![ participi d na
secretar general Leca Andra.$edinla este legal constituitd, aceasta a fost legal
convocatd de primarul comunei Berevoegti prin adresa nr.3593123.05.2023.

Preqedintele de qedin!6 este d-1. consilier Hertea Irinel Mihail care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
1. Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarl.
2. Proiect de hotirfire privind incetarea mandatului de consilier al domnului

SIBIANU OVIDIU gi vacantarea unui post de consilier din cadrul
Consiliului Local al comunei Berevoegti.

3. Proiect de hotirAre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a
indicatorilor tehnico economici pi a Devizului general aferent obiectivului de
investitie Construire retea canalizare gi echipare statie de epurare -etapall
,comuna Berevoeqti, judetul Arges, precum qi aprobarea cheltuielilor
finantate de la bugetul local.

4. Proiect de hotlrire privind aprobarea incheierii unui contract de prestlri
servicii cu o persoanl autorizati in misuritori cadastrale gi topografice.
Proiect de hotirffre privind alegerea pregedintelui de gedinfl.
Diverse.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal aI
qedinlei care s-a desfbqurat in data de 15.05.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu
unanimitate de voturi.
2. Proiect de hotlr0re privind incetarea mandatului de consilier al domnului
SIBIANU OVIDIU gi vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului
Local al comunei Berevoegti.
Sunt prezentate: proiectul de hot6r6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezint[ d-na secret ar Leca Andra.
D-na Leca:In urrna demisiei d lui Sibianu Ovidiu se declard locul vacant prin
hotirdre a consiliului local

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotlrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (10) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.33 din
29.05.2023.

5.

6.



3.Proiect de hotlrffre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a
indicatorilor tehnico economici qi a Devizului general aferent obiectivului de
investitie Construire retea canalizare gi echipare statie de epurare -etapall
'comuna 

Berevoegti' judetul Arges, precum gi aprobarea cheltuielilor linantate
de Ia bugetul local.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezint6 d-na secret at LecaAndra.
D na secretar da citire amendamentului adus acestui proiect de cdtre d I consilier
Busuioc Gheorghe.
D-na Leca:in aceast[ hotdr6re nu putem sd aprobdm decdt aceste doud anexe ) care
se depun la minister pt canalizare prin programul Anghel satigny
D-l Busuioc:Putem s5 facem pt noi, pt cultura noastr6, ne puteati da noud, nu

.z1 neapdrat sd o atagati.
D-na Leca:Nu putem sE trecem in plus fala de ce ne au cerut cei de la minister
D-l Busuioc:Dar noi gtim de unde o sd inceapd canalizarea ,pe ce zone sunt cei l2km
pe o hdrtie ,se incepe canalizarea de exemplu de la Dumitrescu pdnd la Dragog
Pislaru, atatia metri, dupd care am vdntt c[ scrie Bratia, Gdmdcegti gi vrem s6
vedem,se incepe de aici pdn6 aici, un tabel, o anex6 care nu trebuie s6 o ataqati
D-na Leca:Listele cu strEzile le vreli?
D-l Busuioc:Da gi distanla
D-l Viceprimar:Listele cu strdzile le am aprobat
D-l Busuioc:Era ceva schilat cu creionul, ali fbcut ceva, a\itdiat?
D-na Leca:Am aprobat strdzile pt canalizare in luna octombrie2022
D-l Viceprimar: $i cu lungimile aferente
D-l Busuioc:Bun, da{i ne astea
D-l Viceprimar:Prioritar din punctul nostru de vedere ,canalizarea va incepe, prima
stradd va fi fXcutb str. de la Pislaru gi Ungureni pt c6 avem obiectiv de investitie deA 
asfaltare acolo
D-l Busuioc:Deci se incepe la Pislaru gi?

D-l Viceprimar: gi Ungureni
D-l Busuioc:Cine c6gtig[ acest proiect nu o sd se apuce in mai multe locuri?
D-l Viceprimar:Dacd participd cum a fost la Vlddegti 5 firme , o s[ se inceapd in mai
multe locuri
D-l Busuioc:Deci este hotdrdre din octombrie?
D-I Viceprimar:Da
D-na Leca:Supuneti la vot amendamentul d lui Busuioc
D-l Busuioc:Nu mai are rost
D-l Viceprimar:Supunem la vot proiectul ca atare, pt Anghel Saligny.Acolo orice ai
in plus trebuie s[ depui documente justificative, trebuie s[ fim foarte aten]i
D-l Busuioc:Am clarificat, nu mai este nevoie



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (1"0) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.34 din
29,05.2023,
4.Proiect de hotir6re privind aprobarea incheierii unui contract de prestiri
servicii cu o persoani autorizati in misuritori cadastrale gi topografice.
Sunt prezentate: proiectul de hot6r0re , referatul de aprobare li raportul de
specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra
D na secretar da citire amendamentului adus acestui proiect de cdtre d I consilier
Busuioc Gheorghe.
D-l Busuioc:Ce bani sunt alocati?
D-l Viceprimar:Va fi un contract multianual, este foarte mult gi greu.Achiziliaseva
face lhectar
D-l Busuioc:sunt 350h, astea sunt doar pe munte sau fac parte gi alte zone?
D-l Viceprimar:in Obdrge avem 24Oh
D-l Busuioc:Astea nu au fost prinse la APIA
D-l Viceprimar:Concesionarii depun la APIA nu noi
D-l Busuioc:Eu ce am vdzutcd este la APIA ,Ob6rse l40h+58h
D-l Viceprimar:Da,plus ce am cdgtigat acum procesul cu Oblrge gi trebuie cadastrat
si Rogoaza
D-l Busuioc:in ce zonasunt astea 350h?
D- I Vicep rimar :Izlantrile comunale
D-l Schioapa:Sd ingrijim muntii sd nu i l6sdm aqa
D-l Pduna:In contractele de concesiune trebuie sd trecem gi treaba asta, sd facd.

Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu
unanimitate de voturi pentru (1.0) este adoptati II.C.L. Berevoeqti nr.35 din
29,05.2023.
S.Proiect de hotrrAre privind alegerea pregedintelui de pedinfr.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare gi raportul de
specialitate .Prezintd d-na secretar Leca Andra
Se alege presedinte de sedinta pentru luna iunie d I consilier Mazilu Ionel.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (10) este adoptati H.C.L. Berevoepti nr.36 din
29,05,2023,
6.Diverse.
D-l Busuioc:Sd ne spuneti despre acele unit6ti, cdte sunt, unde sunt, sunt numai pt
sticld?
D-l Viceprimar:Sunt pentru stic16, s au pus peste tot in comuna , sunt 12
D-l Busuioc:Sunt inraza de acliune a camerelor de supraveghere?
D-l Viceprimar:Am fost ca zonaunde le amplas6m sd fie o zon[ fdr[ re{ele electrice
gi telefonie



D-l Busuioc:Omul nu a inteles cI sunt pt sticld
D-l Viceprimar:Da am fost gi m am uitat in ele, incet , incet trebuie s6 ne obignuim,
urmdtorul pas este achiziliade 200 de tomberoane, s au spart.
D-l Bumbeneci:$anful de la pod este colmatat, s61 eliberam cu buldo
D-l Busuioc:Mi se pare foarte mare suma care ne ati comunicat o in gedinla de
comisie 64de milioane pt statia de epurare
D-l Viceprimar:Pe 5 luni
D-l Busuioc:Dar ea nu a funclionatpdndacum
D-l Viceprimar:Ba da a functionat.Cdnd am frcut probele tehnologice in ea volumul
de ap6 aintrat pt c[ intrd apd gi din pluvial , ea afunc]ionat qi nu am l[sat o s6 stea
masa organicd s a dezvoltat acolo gi consumdpt cdsunt turbosuflante.
D-l Busuioc:Cam 12 milioane pe lunl

n D-l Viceprimar:Da.
Nemaifiind disculii in qedinta de astdzi, preqedintele de qedinla declar6

inchise lucrdrile acesteia.
gedinta se incheie in jurul orei 1700.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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Secretar general
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